
Taula rodona a Sarri� sobre la necessitat d'un institut al

poble

La taula rodona va tenir lloc al Coro de Sarri�.

L'Ajuntament de Sarri� de Ter

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-sarria-de-ter.html]

va organitzar ahir a la tarda una taula rodona per defensar la

necessitat de tenir un institut al propi municipi, tal com demanen

des de fa temps aquest consistori i els de Sant Juli� i Mediny�.

A l'acte hi van par ticipar el regidor d'ERC-MES a l'Ajuntament de

Girona [/tags/ajuntament-de-girona.html] Pere Alber t�, l'exdirector de l'IES Carles Rahola, Quim Ruh�, i un membre

de la junta directiva de la FAPAC. Tamb� van par ticipar-hi l'alcalde de Sarri�, Roger Torernt, i el regidor

d'Ensenyament de Sant Juli�, Pere Pujolr�s.
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